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Zápis ze schůze OV v Krasoňově ze dne 15. 3. 2024 v 17:30 hodin 

 

Přítomni: p. Jirák, p. Kutlvašr, p. Koten, p. Nová, p. Pachta, p. Dvořák, p. Kratochvíl 

 

Z jednání: 

1. Předseda informoval členy OV o rozhovoru do radničních listů. 

 

2. Předseda informoval členy OV o dění na schůzi ROV. 

 

3. Předseda informoval členy OV ohledně dalšího postupu kolem stromů na hrázi u 

Krasoňovského rybníka. V následujících měsících proběhnou schůzky s odborem 

životního prostředí a zástupcem Kanonie premonstrátů v Želivě a najde se nejvhodnější 

řešení. 

 

4. Předseda informoval členy OV ohledně nainstalování nového houpacího prvku „Opička“ 

na dětské hřiště. Tento prvek by se neměl používat do 24. 3. 2024. 

 

5. Předseda informoval členy OV ohledně soklu na budově bývalé školy. Sokl se bude 

realizovat v roce 2025, je nutné, aby tento rok ještě pořádně vyschnul.  

 

6. Předseda informoval členy OV ohledně instalace 2xodpakový koš k zastávkám. 

 

7. Předseda informoval členy OV ohledně nového kontejnerového stání. Bohužel na 

kontejnery pro chataře není zatím vhodnější místo než na placu u rybníka. 

 

8. Předseda informoval členy OV ohledně plánované výmalby kapličky. Bude osloven 

místní malíř pro vytvoření cenové nabídky a ta bude předána panu starostovi ke 

schválení.  

Odsouhlaseno 7 pro  0 proti  
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9. Předseda informoval členy OV ohledně řešení akustiky v sále budovy bývalé školy. OV 

debatoval nad návrhem pana starosty a rozhodl se, že s úpravou prostoru sálu souhlasí. 

Odsouhlaseno 7 pro 0 proti 

 

10. Pan Kratochvíl byl požádán o vytvoření cenové nabídky na výškové úpravy kanálů. Dále 

byl požádán o vytvoření cenové nabídky na úpravu komunikace mikro vrstvou asfaltu od 

zatáčky u pana Dvořáka až k paní Nechvátalové. Nabídka bude předána starostovi 

ke schválení. Dle informací od pana starosty máme na tyto opravy shánět hlavně místní 

podnikatele.   

Odsouhlaseno 7 pro  0 proti  

 

11. Předseda informoval členy OV ohledně ukončeného výběrového řízení na zhotovitele 

Multifunkčního hřiště. Řízení vyhrála firma FITNEMA s.r.o., U Obůrky 823/5, 674 01 Třebíč, 

Podklášteří, IČO: 03554104. Revitalizace hřiště by měla začít během měsíce dubna a konec by 

měl být do začátku letních prázdnin.  

 

12. Předseda OV zjistí možnost zhotovení přechodu mezi zastávkami.  

 
13. Předseda OV zjistí možnost odstranění starého vedení telefonní linky (rozhlasu).  

 

 

Zápis provedl: Libor Jirák     Zápis ověřil: Petr Kratochvíl 


